
Protokół ze spotkania Rady Osiedla Zawadzkiego - Klonowica z prezydentem Miasta Szczecin 

Panem Piotrem Krzystkiem w dniu 26.02.2013 roku 

 

Przewodniczący Rady Osiedla przywitał Pana Prezydenta i wszystkich członków Rady Osiedla. Głos zabrał Pan 

Prezydent Piotr Krzystek – przywitał zebranych. Omówił propozycje zasad rozliczania odpadów komunalnych. 

Stwierdził, że kryterium rozliczania śmieci powinna być wielkość pojemnika. Poruszył problem jakości dróg od 

strony technicznej. 

Przewodniczący Rady Osiedla Jerzy Pawlik  przedstawił potrzeby osiedla, które powinny zostać zrealizowane: 

a) Budowa basenu na osiedlu (wielokrotnie zgłaszana ) uwzględniona w Planie Zagospodarowania 

Przestrzennego.  

b) Przebudowa dróg dojazdowych,  ul. Szafera w związku z budową hali widowiskowo-sportowej  

c) Oświetlenie chodnika przy ul. Litewskiej  

d) Zagospodarowanie placu przy Szkole Podstawowej nr 45 tz. „Psiego pola”  

e) Remont parkingów miejskich i chodników  

f) Budowa miejsc postojowych na terenie niezagospodarowanych placów na osiedlu.  

g) Korekcyjne cięcia zieleni 

Pan Prezydent udzielał odpowiedzi na poruszone problemy. Poinformował zebranych, że budowa basenu na 

osiedlu jest nierealna z uwagi na konieczność wykonania natychmiastowych remontów basenów funkcjonujących 

w Szczecinie.  

Do 2022 roku nastąpi rozbudowa dróg dojazdowych do hali widowiskowo-sportowej, łącznie z rozbudową linii  

tramwajowych. Część zgłoszonych problemów jest do zrealizowania po wprowadzeniu zmiany w planie 

zagospodarowania przestrzennego w części dotyczącej przeznaczenia terenu.  

Przewodniczący Rady Osiedla Jerzy Pawlik omówił korzyści jakie można uzyskać w przypadku uzyskania zgody na 

ustawienie  EKO-DOMKU na terenie osiedla i segregacją śmieci. Ww. przedsięwzięcie zwróciło uwagę prezydenta i 

obiecał pomoc w jego realizacji. W jego ocenie część poruszonych spraw winna być przedstawiona na Sesji Rady 

Miejskiej. 

 


